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Rada Miasta Łuków 
Radni 

Protokół Nr IX/2024 

z  sesji Rady  Miasta  Łuków 

w dniu 30 października 2024 roku  

Obrady rozpoczęto 30 października 2024 r. o godz.12:30, a zakończono o godz.20:10 tego 

samego dnia. 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta im. Jana Pawła II przy ul. Józefa 

Piłsudskiego 17 w Łukowie. 

 

Stan ustawowy radnych                                     -     21 

Obecnych                                                           -     21 

Nieobecnych                                                      -       0 

Obradom przewodniczył: 
 Artur Czubaszek   – Przewodniczący Rady Miasta 

 

1. Otwarcie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 1 porządku obrad – 

Otwarcie. 

Otworzył IX zwyczajną sesję rady Miasta Łuków.  

Przywitał wszystkich przybyłych na sesję. 

Przywitał Burmistrza Miasta Pana Piotra Płudowskiego, Zastępcę Burmistrza Pana Mateusza 

Popławskiego, Skarbnika Miasta Panią Barbarę Leszczyńską, Sekretarza Miasta Pana 

Waldemara Siurka. 

Przywitał dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Łukowie Pana Stanisława Pucha. 

Przywitał dyrektorów miejskich jednostek organizacyjnych, naczelników, kierowników  

i pracowników Urzędu Miasta. 

Przywitał wszystkich zaproszonych gości, zgromadzoną publiczność, a także przedstawicieli 

prasy, radia i telewizji. 

 



2 
 

Przywitał wszystkich oglądających transmisję z obrad sesji w przekazie internetowym.  

Poinformował, że transmisja sesji prowadzona jest na stronie internetowej Miasta pod adresem: 

www.lukow.pl. – link do transmisji znajduje się w zakładce Rada Miasta Łuków. W tej 

zakładce dostępne są także wyniki głosowań imiennych Państwa radnych. 

Stwierdził, że w obradach IX sesji uczestniczy aktualnie zgodnie  z listą obecności 20 radnych, 

co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad IX sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 2 porządku obrad – 

Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad IX sesji Rady Miasta. 

Poinformował, że porządek obrad sesji wraz z projektami uchwał oraz materiałami 

towarzyszącymi został Państwu radnym doręczony w statutowym terminie. 

W dniu 28 października br. doręczono Państwu radnym informację uzupełniającą do punktu 

8 porządku obrad. Informacja została przygotowana na wniosek Pana radnego Sebastiana 

Ignaciuka. 

W dniu 29 października br. doręczono Państwu radnym: 

-  projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Łuków, przygotowany na wniosek 

Klubu Radnych „Razem Ponad Podziałami” wraz z wnioskiem Klubu oraz opinią 

Burmistrza w sprawie projektu; 

- projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży i w miejscu sprzedaży 

oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie 

miasta Łuków 

Zaproponował rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie: 

- w pkt 22 porządku tematu: „Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście 

Łuków”; 

-  w pkt 23 porządku tematu: „Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem 

sprzedaży i w miejscu sprzedaży oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych na terenie miasta Łuków”. 
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Nadmienił, że w przypadku zmiany porządku na skutek głosowania numeracja kolejnych  

punktów ulegnie odpowiednio zmianie. 

Powiedział, że jeżeli są inne wnioski do przedstawionego porządku obrad, to prosi  o ich 

zgłaszanie.  

Bartłomiej Bryk Radny – złożył wniosek, aby punkt dotyczący ustalenia maksymalnej liczby 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem 

sprzedaży i w miejscu sprzedaży oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych na terenie miasta Łuków został zrealizowany na kolejnej sesji Rady  

po przejściu drogi uchwałodawczej i rozpatrzeniu przez komisje stałe Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zwrócił się do Państwa radnych z pytaniem o inne 

wnioski co do porządku obrad. Stwierdził, że innych wniosków nie widzi. Odnosząc się  

do wniosku radnego Pana Bartłomieja Bryka wyjaśnił, że porządek obrad nie obejmuje 

wskazanego projektu uchwały. O tym, czy projekt uchwały zostanie wprowadzony do porządku 

obrad, zdecyduje Rada w drodze głosowania. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie 

obecności za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania nad wnioskami, według 

kolejności zgłoszeń. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
rozszerzenia porządku obrad poprzez wprowadzenie jako punkt 22 tematu: „Podjęcie uchwały 
w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Łuków”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz 
Świniarski 
NIEOBECNI (1) 
Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki głosowania. 

Stwierdził, że:  

Wniosek przeszedł. 
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Przystąpił do głosowania nad kolejnym wnioskiem. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
rozszerzenia porządku obrad poprzez wprowadzenie jako punkt 23 tematu: „Podjęcie uchwały 
w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży i w miejscu sprzedaży oraz zasad 
usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie miasta Łuków”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Łukasz Bober, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika 
Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
PRZECIW (9) 
Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Gałach, Krzysztof Jodełko, 
Marcin Mościcki, Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek 
NIEOBECNI (1) 
Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki głosowania. 

Stwierdził, że:  

Wniosek przeszedł. 

Oznajmił, że tym samym wniosek radnego Pana Bartłomieja Bryka jest bezprzedmiotowy. 
Poprosił o naniesienie zmian w systemie. 
Odczytał porządek obrad IX sesji po zmianach, który przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie. 
2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad IX sesji Rady Miasta. 
3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miasta. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności 

Burmistrza w okresie od VIII sesji Rady Miasta. 
5. Informacja o aktualnej sytuacji na rynku pracy w Łukowie i kształtowaniu się poziomu 

bezrobocia. 
6. Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Miasta. 
7. Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych Burmistrzowi Miasta przez 

Zastępcę Burmistrza, Sekretarza Miasta, Skarbnika Miasta, kierowników jednostek 
organizacyjnych miasta, osoby zarządzające miejskimi osobami prawnymi oraz osoby 
wydające decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza Miasta. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Mieście Łuków za poprzedni rok szkolny 
2023/2024, w tym o wynikach egzaminu ósmoklasisty oraz nadzoru pedagogicznego 
sprawowanego przez Lubelskiego Kuratora Oświaty. 

9. Informacja w sprawie pozyskiwania funduszy zewnętrznych dla budżetu miasta,  
ze szczególnym uwzględnieniem środków z Unii Europejskiej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Marii Halinie Balińskiej Odznaki Honorowej  
za Zasługi dla Łukowa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Telewizji Master Odznaki Honorowej  
za Zasługi dla Łukowa. 



5 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej  
w Łukowie w pobliżu ul. Strzelniczej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości jednostkowej stawki dotacji 
przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie na utrzymanie Cmentarza 
Wojennego w Łukowie przy ul. Strzelniczej 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości jednostkowej stawki dotacji 
przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie na utrzymanie komunalnych 
i socjalnych zasobów mieszkaniowych Miasta Łuków będących  
w zarządzaniu Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie za 1m² powierzchni użytkowej. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości jednostkowej stawki dotacji 
przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie za konserwację jednego 
punktu świetlnego oświetlenia ulicznego na terenie miasta Łuków. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości jednostkowej stawki dotacji 
przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie na utrzymanie placów 
zabaw, Otwartych Stref Aktywności, Parku do ćwiczeń Street Workout  
oraz urządzeń siłowych będących własnością Miasta Łuków. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości jednostkowej stawki dotacji 
przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie na bieżące utrzymanie 
porządku i czystości na nieruchomościach i obiektach stanowiących własność Miasta Łuków 
za 1m² powierzchni użytkowej. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  
od nieruchomości obowiązujących na terenie miasta Łuków. 

20. Ustalenie średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej do obliczenia stawki podatku rolnego na 
rok 2025 na obszarze miasta Łuków na poziomie ogłoszonym Komunikatem Prezesa GUS. 

21. Ustalenie średniej ceny sprzedaży drewna, przyjmowanej do obliczenia stawki podatku 
leśnego na rok 2025 na obszarze miasta Łuków na poziomie ogłoszonym Komunikatem 
Prezesa GUS. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Łuków. 
23. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży i w miejscu 
sprzedaży oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 
na terenie miasta Łuków 

24. Wolne wnioski i informacje. 
25. Zamknięcie. 
 
3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miasta. 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 3 porządku obrad – 
Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miasta. 
Stwierdził, że protokół został zatwierdzony przez przewodniczącego obrad. Nie wniesiono 

poprawek. Stwierdził, że: 

Protokół z VIII  sesji Rady Miasta został przyjęty. 
 
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności 
Burmistrza w okresie od VIII sesji Rady Miasta. 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 4 porządku obrad – 
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Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności 
Burmistrza w okresie od VIII sesji Rady Miasta. Przekazał głos Burmistrzowi. 
 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – przedstawił Sprawozdanie Burmistrza Miasta  

z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności Burmistrza w okresie od VIII sesji Rady 

Miasta. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  podziękował Burmistrzowi za wystąpienie. 

Otworzył dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

Jerzy Siwiec Radny, Bartłomiej Bryk Radny, Artur Gałach Radny. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Krzysztof Stępniak Naczelnik Wydziału Edukacji. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – poprosił Panią Marzenę Suchocką - dendrologa, 

architekta krajobrazu, pracownika naukowego SGGW w Warszawie o przedstawienie 

informacji nt. prac w zakresie terenów zielonych w Łukowie tzw. parków kieszonkowych. 

 

Marzena Suchocka - dendrolog, architekt krajobrazu, pracownik naukowy SGGW  

w Warszawie – przedstawiła informację na temat parków kieszonkowych dla Łukowa - 

adaptacja do zmian klimatu przez różnorodność biologiczną. Poprosiła o zadawnie pytań. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrał: 

Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący RM, Sebastian Ignaciuk Radny. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielała: 

Marzena Suchocka - dendrolog, architekt krajobrazu, pracownik naukowy SGGW  

w Warszawie. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM – ogłosił 5 minut przerwy technicznej. Po przerwie 

wznowił obrady. Poprosił Panią Marzenę Suchocką o udzielenie odpowiedzi na pytanie zadane  

przez radnego Sebastiana Ignaciuka. 

 

Marzena Suchocka - dendrolog, architekt krajobrazu, pracownik naukowy SGGW  

w Warszawie – udzieliła odpowiedzi. 

 

Z kolei glos w dyskusji zabrali: 

Sebastian Ignaciuk Radny, Grzegorz Gomoła Radny, Krzysztof Okliński Radny, Sławomir 

Smolak Radny, Paweł Stoga Radny, Artur Gałach Radny, Łukasz Bober Radny. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielała: 

Marzena Suchocka - dendrolog, architekt krajobrazu, pracownik naukowy SGGW  

w Warszawie. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – podziękował Pani Marzenie Suchockiej  

za przybycie i przedstawienie tematu. Podsumował dyskusję. Wyraził zadowolenie z podjętego 

przedsięwzięcia. Oddał głos Burmistrzowi Miasta. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – podziękował Pani Marzenie Suchockiej za przybycie  

i przedstawienie rzeczowej informacji w sposób przystępny.  

 

W trakcie realizacji punktu: 

- obrady opuścili: Zygmunt Celiński Radny, Bartłomiej Bryk Radny, Andrzej Skwarek 

Radny 

- do obrad dołączyli: Zygmunt Celiński Radny, Bartłomiej Bryk Radny, Emilia Chruściel 

Radna, Marcin Mościcki Radny, Artur Gałach Radny, Jerzy Siwiec Radny.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie Burmistrza Miasta  
z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności Burmistrza 
w okresie od VIII sesji Rady Miasta. 

 

Zaproponował, aby przy realizacji punktów nr  5, 8, 9 porządku, obejmujących informacje 
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odstąpić od ich referowania i przyjąć konwencję zadawania pytań i udzielania odpowiedzi. 

Informacje zostały Państwu przekazane w formie pisemnej. Powiedział, że jeżeli nie usłyszy 

sprzeciwu, to uzna, że Rada przyjęła taki sposób procedowania. Stwierdził, że sprzeciwu nie 

widzi. Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 
5. Informacja o aktualnej sytuacji na rynku pracy w Łukowie i kształtowaniu się poziomu 

bezrobocia. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 5 porządku obrad – 

Informacja o aktualnej sytuacji na rynku pracy w Łukowie i kształtowaniu się poziomu 

bezrobocia. 

Powiedział, że Informacja została przygotowała przez PUP w Łukowie. W obradach sesji 

uczestniczy Pan Stanisław Puch – Dyrektor PUP, którego przywitał.  

Zwrócił się do Państwa radnych z pytaniem, czy do przygotowanej informacji są pytania ?  

 

Salę obrad opuścił Sławomir Smolak Radny. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Jerzy Siwiec Radny, Artur Czubaszek Przewodniczący RM. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielał: 

Stanisław Puch Dyrektor PUP w Łukowie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  podziękował Panu Dyrektorowi. Wobec braku 

dalszych chętnych do zabrania głosu stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Informację o aktualnej sytuacji na rynku 
pracy w Łukowie i kształtowaniu się poziomu bezrobocia. 

 

6. Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 6 porządku obrad – 

Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Miasta. 

Odczytał przedłożoną Informację. Dodał, że do pierwszego oświadczenia majątkowego radny 

jest obowiązany dołączyć informację o sposobie i terminie zaprzestania działalności 

gospodarczej z wykorzystaniem mienia gminy, w której uzyskał mandat. Otworzył dyskusję.  

 

W trakcie realizacji punktu do obrad dołączył  Sławomir Smolak Radny. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   wobec braku chętnych do zabrania głosu zamknął 

dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Informację w sprawie oświadczeń 
majątkowych złożonych przez radnych Rady Miasta. 

 
7. Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych Burmistrzowi Miasta przez 
Zastępcę Burmistrza, Sekretarza Miasta, Skarbnika Miasta, kierowników jednostek 
organizacyjnych miasta, osoby zarządzające miejskimi osobami prawnymi oraz osoby 
wydające decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza Miasta. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 7 porządku obrad – 

Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych Burmistrzowi Miasta przez 

Zastępcę Burmistrza, Sekretarza Miasta, Skarbnika Miasta, kierowników jednostek 

organizacyjnych miasta, osoby zarządzające miejskimi osobami prawnymi oraz osoby 

wydające decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza Miasta. 

Oddał głos Panu Burmistrzowi. 

 
Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Sekretarza Miasta. 

 

Waldemar Siurek Sekretarz Miasta – przedstawił przedłożoną  Informację  

 

W trakcie realizacji punktu: 

- obrady opuścili: Andrzej Skwarek Radny, Bartłomiej Bryk Radny  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  podziękował za wystąpienie. Otworzył dyskusję. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Informację w sprawie oświadczeń 
majątkowych złożonych Burmistrzowi Miasta przez Zastępcę 
Burmistrza, Sekretarza Miasta, Skarbnika Miasta, 
kierowników jednostek organizacyjnych miasta, osoby 
zarządzające miejskimi osobami prawnymi oraz osoby 
wydające decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza 
Miasta. 

 
8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Mieście Łuków za poprzedni rok 
szkolny 2023/2024, w tym o wynikach egzaminu ósmoklasisty oraz nadzoru 
pedagogicznego sprawowanego przez Lubelskiego Kuratora Oświaty. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 8 porządku obrad – 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Mieście Łuków za poprzedni rok szkolny 
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2023/2024, w tym o wynikach egzaminu ósmoklasisty oraz nadzoru pedagogicznego 

sprawowanego przez Lubelskiego Kuratora Oświaty. 

Poinformował, że temat został omówiony na posiedzeniu merytorycznej Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu w dniu 28 października br. 

Powiedział, że zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami odstępujemy od referowania. Zwrócił się 

do Państwa radnych o zgłaszanie się do zadawania ewentualnych pytań.  

 

Głos w dyskusji zabrała: 

Monika Jędrzejkowska Radna. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Informację o stanie realizacji zadań 
oświatowych w Mieście Łuków za poprzedni rok szkolny 
2023/2024, w tym o wynikach egzaminu ósmoklasisty  
oraz nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez Lubelskiego 
Kuratora Oświaty. 

W tym miejscu do obrad dołączył Bartłomiej Bryk Radny  

 

9. Informacja w sprawie pozyskiwania funduszy zewnętrznych dla budżetu miasta,  
ze szczególnym uwzględnieniem środków z Unii Europejskiej. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 9 porządku obrad –  

Informacja w sprawie pozyskiwania funduszy zewnętrznych dla budżetu miasta,  

ze szczególnym uwzględnieniem środków z Unii Europejskiej. 

Poinformował, że temat został omówiony na posiedzeniu Komisji Finansów, Budownictwa, 

Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami w dniu 28 października br., a także  

na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności 

Gospodarczej w dniu 29 października br. Otworzył dyskusję, zachęcając Państwa radnych  

do zadawania pytań. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Jerzy Siwiec Radny, Paweł Stoga Radny. 

 

Odpowiedzi na zadane pytanie udzielił: 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Informację w sprawie pozyskiwania 
funduszy zewnętrznych dla budżetu miasta, ze szczególnym 
uwzględnieniem środków z Unii Europejskiej. 

Zarządził 15-minutową przerwę. Po przerwie wznowił obrady i przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Marii Halinie Balińskiej Odznaki Honorowej za 

Zasługi dla Łukowa. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 10 porządku obrad 

–  Podjęcie uchwały w sprawie nadania Marii Halinie Balińskiej Odznaki Honorowej za Zasługi 

dla Łukowa.  

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury  

i Sportu z dnia 28 października br. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Sekretarza Miasta. 

 

Waldemar Siurek Sekretarz Miasta – przedstawił projekty uchwał wprowadzone do 

porządku obrad w pkt 9 i 10.   

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  podziękował za wystąpienie. Powiedział, że na sali 

obrad obecny jest wnioskodawca – Pan Mariusz Chudek Dyrektor MBP. Zapytał, czy 

wnioskodawca chciałby dodatkowo umotywować wniosek ? 

 

Mariusz Chudek wnioskodawca – poprosił o pomyślne przegłosowanie uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM - otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję.  

 

W trakcie realizacji punktu do obrad dołączyli: Grzegorz Gomoła Radny, Paweł Stoga Radny, 

Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący RM. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM - poprosił Państwa radnych o potwierdzenie 

obecności za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania Marii Halinie Balińskiej Odznaki Honorowej za Zasługi 
dla Łukowa.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin 
Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (3) 
Monika Jędrzejkowska, Arkadiusz Pogonowski, Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie nadania Marii 
Halinie Balińskiej Odznaki Honorowej za Zasługi dla 
Łukowa. 
 

Uchwała otrzymała numer IX/60/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 
Mariusz Chudek wnioskodawca – podziękował za głosowanie. 
 
W tym miejscu do obrad dołączył Przemysław Wereszczyński Radny.  
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Telewizji Master Odznaki Honorowej za 
Zasługi dla Łukowa. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 11 porządku obrad 
– Podjęcie uchwały w sprawie nadania Telewizji Master Odznaki Honorowej za Zasługi dla 
Łukowa. 
Powiedział, że projekt uchwały został już omówiony przez Sekretarza Miasta. Otworzył 

dyskusję: 

 

Głos w dyskusji zabrał: 

Jerzy Siwiec Radny. 

 

Odpowiedzi na zadane pytanie udzielił: 

Waldemar Siurek Sekretarz Miasta. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku 

kworum. Przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania Telewizji Master Odznaki Honorowej za Zasługi dla 
Łukowa. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin 
Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (2) 
Monika Jędrzejkowska, Arkadiusz Pogonowski 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie nadania Telewizji 
Master Odznaki Honorowej za Zasługi dla Łukowa. 
 

Uchwała otrzymała numer IX/61/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  pogratulował obecnemu przedstawicielowi 
Telewizji Master. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 
w Łukowie w pobliżu ul. Strzelniczej. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 12 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej  

w Łukowie w pobliżu ul. Strzelniczej. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 28 października br. 

oraz pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska  

i Działalności Gospodarczej z dnia 29 października br. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały.  
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Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  Otworzył dyskusję: 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Jerzy Siwiec Radny, Andrzej Skwarek Radny. 

 

Wyjaśnień i odpowiedzi na zadawane pytania udzielał: 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w 

Łukowie w pobliżu ul. Strzelniczej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 

Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin 

Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir 

Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 

NIEOBECNI (2) 

Monika Jędrzejkowska, Arkadiusz Pogonowski 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody  
na sprzedaż nieruchomości położonej w Łukowie w pobliżu 
ul. Strzelniczej. 

Uchwała otrzymała numer IX/62/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 13 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 28 października br. 

oraz pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności 

Gospodarczej z dnia 29 października br. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

W tym miejscu do obrad dołączyła Monika Jędrzejkowska Radna. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Jerzy Siwiec Radny. 

 

Wyjaśnień i odpowiedzi na zadawane pytania udzielał: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku 

kworum. Przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec, 
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Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski, Przemysław 
Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
Arkadiusz Pogonowski 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
stanowiących własność Miasta Łuków 

Uchwała otrzymała numer IX/63/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

Zwrócił się do Państwa radnych mówiąc, że w punktach 14-18 porządku obrad zostały 

wprowadzone projekty uchwał dotyczące ustalenia wysokości jednostkowej stawki 

przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie: 

- na utrzymanie Cmentarza Wojennego w Łukowie przy ul. Strzelniczej; 

- na utrzymanie komunalnych i socjalnych zasobów mieszkaniowych Miasta Łuków będących 

w zarządzaniu Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie za 1m2 powierzchni użytkowej; 

- za konserwację jednego punktu świetlnego oświetlenia ulicznego na terenie miasta Łuków; 

- na utrzymanie placów zabaw, Otwartych Stref Aktywności, Parku do ćwiczeń Street Workout 

oraz urządzeń siłowych będących własnością Miasta Łuków; 

- na bieżące utrzymanie porządku i czystości na nieruchomościach i obiektach stanowiących 

własność Miasta Łuków za 1m2 powierzchni użytkowej. 

Wszystkie wymienione projekty uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane przez komisje stałe 

Rady, a mianowicie: 

- Komisję Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego – opinia z dnia  

28 października br.; 

- Komisję Edukacji, Kultury i Sportu – opinia z dnia 28 października br.; 

- Komisję Komisji Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego  

i Gospodarki Gruntami – opinia z dnia 28 października br.; 

- Komisję Rewizyjną  – opinia z dnia 28 października br.; 

- Komisję Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej – opinia 

z dnia 29 października br. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości jednostkowej stawki dotacji 
przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie na utrzymanie Cmentarza 
Wojennego w Łukowie przy ul. Strzelniczej 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 14 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej 

dla Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie na utrzymanie Cmentarza Wojennego  

w Łukowie przy ul. Strzelniczej 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Marcin Mościcki Radny, Krzysztof Okliński Radny. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – poprosił o udzielenie odpowiedzi Krzysztofa 

Oklińskiego Radnego będącego Dyrektorem Zespołu Szkół nr 2 w Łukowie.  

 

Odpowiedzi na zadane pytanie udzielił: 

Krzysztof Okliński Radny będący Dyrektorem Zespołu Szkół nr 2 w Łukowie.  

 

W trakcie realizacji punktu: 

- salę obrad opuścił: Maciej Kazana Radny. 

 - do obrad dołączyli: Artur Gałach Radny, Arkadiusz Pogonowski Wiceprzewodniczący RM, 

Maciej Kazana Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku 

kworum. Przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej 
dla Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie na utrzymanie Cmentarza Wojennego w 
Łukowie przy ul. Strzelniczej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
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Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz 
Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 
jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu 
Gospodarki Lokalowej w Łukowie na utrzymanie Cmentarza 
Wojennego w Łukowie przy ul. Strzelniczej 

Uchwała otrzymała numer IX/64/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości jednostkowej stawki dotacji 
przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie na utrzymanie 
komunalnych i socjalnych zasobów mieszkaniowych Miasta Łuków będących  
w zarządzaniu Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie za 1m2 powierzchni 
użytkowej. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 15 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej 

dla Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie na utrzymanie komunalnych i socjalnych 

zasobów mieszkaniowych Miasta Łuków będących w zarządzaniu Zakładu Gospodarki 

Lokalowej w Łukowie za 1m2 powierzchni użytkowej. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Andrzej Skwarek Radny, Bartłomiej Bryk Radny, Marcin Mościcki Radny, Jerzy Siwiec 

Radny. 

 

Odpowiedzi na zadawane pytania udzielała: 

Aneta Pszczółkowska Zastępca Dyrektora ZGL.  

 

W trakcie dyskusji salę obrad opuścił Łukasz Bober Radny.  

 



19 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania. Przed zakończeniem głosowania, za zgodą 

Państwa radnych, zarządził reasumpcję głosowania w związku z koniecznością potwierdzenia 

obecności przez Państwa radnych za pomocą urządzenia przed głosowaniem.  

Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. Przystąpił 

do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej 
dla Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie na utrzymanie komunalnych i socjalnych 
zasobów mieszkaniowych Miasta Łuków będących w zarządzaniu Zakładu Gospodarki 
Lokalowej w Łukowie za 1m2 powierzchni użytkowej..  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, 
Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej 
Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Sławomir Smolak, 
Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
PRZECIW (2) 
Krzysztof Okliński, Andrzej Skwarek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jerzy Siwiec, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Bober 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 
jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu 
Gospodarki Lokalowej w Łukowie na utrzymanie komunalnych i 
socjalnych zasobów mieszkaniowych Miasta Łuków będących w 
zarządzaniu Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie za 1m2 
powierzchni użytkowej 

Uchwała otrzymała numer IX/65/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

Do obrad dołączył Łukasz Bober Radny. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości jednostkowej stawki dotacji 
przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie za konserwację jednego 
punktu świetlnego oświetlenia ulicznego na terenie miasta Łuków. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 16 porządku obrad 
– Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej 
dla Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie za konserwację jednego punktu świetlnego 
oświetlenia ulicznego na terenie miasta Łuków. 
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Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności  

za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej 
dla Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie za konserwację jednego punktu świetlnego 
oświetlenia ulicznego na terenie miasta Łuków..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz 
Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 
jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu 
Gospodarki Lokalowej w Łukowie za konserwację jednego 
punktu świetlnego oświetlenia ulicznego na terenie miasta 
Łuków 

Uchwała otrzymała numer IX/66/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości jednostkowej stawki dotacji 
przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie na utrzymanie placów 
zabaw, Otwartych Stref Aktywności, Parku do ćwiczeń Street Workout oraz urządzeń 
siłowych będących własnością Miasta Łuków. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 17 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej 

dla Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie na utrzymanie placów zabaw, Otwartych Stref 

Aktywności, Parku do ćwiczeń Street Workout oraz urządzeń siłowych będących własnością 

Miasta Łuków. 
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Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Bartłomiej Bryk Radny, Jerzy Siwiec Radny. 

 

Odpowiedzi na zadane pytanie udzieliła: 

Aneta Pszczółkowska Zastępca Dyrektora ZGL.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej 
dla Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie na utrzymanie placów zabaw, Otwartych Stref 
Aktywności, Parku do ćwiczeń Street Workout oraz urządzeń siłowych będących własnością 
Miasta Łuków.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski, 
Przemysław Wereszczyński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jerzy Siwiec 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 
jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu 
Gospodarki Lokalowej w Łukowie na utrzymanie placów 
zabaw, Otwartych Stref Aktywności, Parku do ćwiczeń Street 
Workout oraz urządzeń siłowych będących własnością Miasta 
Łuków.  
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Uchwała otrzymała numer IX/67/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości jednostkowej stawki dotacji 
przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie na bieżące utrzymanie 
porządku i czystości na nieruchomościach i obiektach stanowiących własność Miasta 
Łuków za 1m2 powierzchni użytkowej. 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 18 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej 

dla Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie na bieżące utrzymanie porządku i czystości na 

nieruchomościach i obiektach stanowiących własność Miasta Łuków za 1m2 powierzchni 

użytkowej. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Bartłomiej Bryk Radny, Marcin Mościcki Radny. 

 

Odpowiedzi na zadawane pytania udzielała: 

Aneta Pszczółkowska Zastępca Dyrektora ZGL.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej 
dla Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie na bieżące utrzymanie porządku i czystości na 
nieruchomościach i obiektach stanowiących własność Miasta Łuków za 1m2 powierzchni 
użytkowej..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz Gomoła, 
Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin 
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Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Andrzej Skwarek, 
Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Jerzy Siwiec 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 
jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu 
Gospodarki Lokalowej w Łukowie na bieżące utrzymanie 
porządku i czystości na nieruchomościach i obiektach 
stanowiących własność Miasta Łuków za 1m2 powierzchni 
użytkowej. 
 

Uchwała otrzymała numer IX/68/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
obowiązujących na terenie miasta Łuków. 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 19 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie miasta Łuków. 

Poinformował, że projekt uchwał był przedmiotem opiniowania przez komisje stałe Rady:  

- Komisję Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego zajmowała się tym tematem 

na posiedzeniu w dniu 28 października br. i nie zajęła stanowiska w tej sprawie; 

- Komisję Edukacji, Kultury i Sportu wydała opinię pozytywną o projekcie – opinia z dnia  

28 października br.; 

- Komisję Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami wydała 

opinię pozytywną o projekcie – opinia z dnia  28 października br.; 

- Komisję Rewizyjna wydała opinię pozytywną o projekcie – opinia z dnia 28 października br.; 

- Komisję Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej wydała 

opinię pozytywną o projekcie – opinia z dnia 29 października br. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję.  
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Głos w dyskusji zabrali: 

Przemysław Wereszczyński Radny, Bartłomiej Bryk Radny, Jerzy Siwiec Radny, Arkadiusz 

Pogonowski Wiceprzewodniczący RM, Artur Gałach Radny, Marcin Mościcki Radny, Artur 

Czubaszek Przewodniczący RM, Zygmunt Celiński Radny. 

 

Wyjaśnień i odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza, Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Barbara 

Leszczyńska Skarbnik Miasta. 

 

Jerzy Siwiec Radny – złożył wniosek formalny o zarządzenie 10 minut przerwy w celu 

wysłuchania mieszkańców i przedsiębiorców obecnych na sesji. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zarządził 10 minut przerwy. Po przerwie wznowił 

obrady.  

Przypomniał, że trwa dyskusja nad projektem uchwały. 

Zapytał, czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos ? 

 

Jerzy Siwiec Radny – złożył wniosek formalny o zdjęcie punktu 19 z porządku obrad. 

Wskazał, że wysłuchano opinii przedsiębiorców,  jak również Jego Klub był gotowy 

zaakceptować zmiany w wysokości podatków, ale nie w proponowanej wysokości. 

Zaproponował, aby wspólnie dopracować projekt uchwały, zapraszając do prac nad projektem 

przedstawicieli przedsiębiorców i przedłożyć projekt pod obrady kolejnej sesji Rady.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zwrócił się z pytaniem do Państwa radnych, czy jest 

sprzeciw wobec złożonego wniosku ? Wobec braku sprzeciwu poprosił o wprowadzenie 

wniosku do systemu i przygotowanie głosowania. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
zdjęcia punktu 19 z porządku obrad..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Gałach, Krzysztof Jodełko, 
Marcin Mościcki, Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Przemysław 
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Wereszczyński 
PRZECIW (11) 
Łukasz Bober, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika 
Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Stwierdził, że: 

Wniosek nie uzyskał wymaganej większości 

Udzielił głosu kolejnemu mówcy. 

 

Głos w dyskusji zabrał: 

Marcin Mościcki Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
obowiązujących na terenie miasta Łuków.  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Łukasz Bober, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika 
Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Andrzej Skwarek, 
Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
PRZECIW (8) 
Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Gałach, Marcin Mościcki, 
Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec, Przemysław Wereszczyński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Krzysztof Jodełko 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie 
miasta Łuków 

Uchwała otrzymała numer IX/69./2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 
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20. Ustalenie średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej do obliczenia stawki podatku 
rolnego na rok 2025 na obszarze miasta Łuków na poziomie ogłoszonym Komunikatem 
Prezesa GUS. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 20 porządku obrad 

– Ustalenie średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej do obliczenia stawki podatku rolnego na 

rok 2025 na obszarze miasta Łuków na poziomie ogłoszonym Komunikatem Prezesa GUS. 

Poinformował, że w tej sprawie jest pozytywna opinia komisji stałych Rady Miasta 

obradujących  w dniach 28-29 października br., a mianowicie: 

- Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego; 

- Komisji Edukacji, Kultury i Sportu; 

- Komisji Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami; 

- Komisji Rewizyjnej; 

- Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej. 

Poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie tematu. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Skarbnika Miasta. 

 

W tym miejscu salę obrad opuścili: Bartłomiej Bryk Radny, Marcin Mościćki Radny, Jerzy 

Siwiec Radny. 

 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta – przedstawiła propozycję Burmistrza Miasta  

w sprawie pozostawienia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej do obliczenia stawki podatku 

rolnego na rok 2025 na obszarze miasta Łuków na poziomie ogłoszonym Komunikatem Prezesa 

GUS 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję.  Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności  

za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania. 

 

W trakcie głosowania do obrad dołączył Marcin Mościcki Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zwrócił się z pytaniem do radnego Pana Marcina 

Mościckiego, czy wyraża chęć udziału w głosowaniu ? 
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Marcin Mościcki Radny – oświadczył, że nie bierze udziału w głosowaniu. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  kontynuował procedurę głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
pozostawienia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej do obliczenia stawki podatku rolnego 
na rok 2025 na obszarze miasta Łuków na poziomie ogłoszonym Komunikatem Prezesa 
GUS..  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, 
Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Andrzej Skwarek, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (3) 
Bartłomiej Bryk, Marcin Mościcki, Jerzy Siwiec 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła przedmiotową uchwałę.  

Wśród osób nieobecnych podczas głosowania jest głos Marcina Mościckiego Radnego, 

który w trakcie głosowania fizycznie przebywał w sali obrad, a którego system 

potraktował jako nieobecnego ze względu na brak potwierdzenia obecności przy pomocy 

przycisku kworum. 

 
21. Ustalenie średniej ceny sprzedaży drewna, przyjmowanej do obliczenia stawki 
podatku leśnego na rok 2025 na obszarze miasta Łuków na poziomie ogłoszonym 
Komunikatem Prezesa GUS. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 21 porządku obrad 

– Ustalenie średniej ceny sprzedaży drewna, przyjmowanej do obliczenia stawki podatku 

leśnego na rok 2025 na obszarze miasta Łuków na poziomie ogłoszonym Komunikatem Prezesa 

GUS. 

Poinformował, że w tej sprawie jest pozytywna opinia komisji stałych Rady Miasta 

obradujących  w dniach 28-29 października br., a mianowicie: 

- Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego; 

- Komisji Edukacji, Kultury i Sportu; 

- Komisji Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami; 

- Komisji Rewizyjnej; 



28 
 

- Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej. 

Poprosił Pana Burmistrz o przedstawienie tematu. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Skarbnika Miasta. 

 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta – przedstawiła propozycję Burmistrza Miasta  

w sprawie pozostawienia średniej ceny sprzedaży drewna, przyjmowanej do obliczenia stawki 

podatku leśnego na rok 2025 na obszarze miasta Łuków na poziomie ogłoszonym 

Komunikatem Prezesa GUS. 

 

W tym miejscu do obrad dołączyli: Jerzy Siwiec Radny, Bartłomiej Bryk Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję.  Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności  

za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
pozostawienia średniej ceny sprzedaży drewna, przyjmowanej do obliczenia stawki podatku 
leśnego na rok 2025 na obszarze miasta Łuków na poziomie ogłoszonym Komunikatem 
Prezesa GUS. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, 
Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski, Przemysław 
Wereszczyński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin Mościcki 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta zdecydowała o pozostawieniu średniej ceny 
sprzedaży drewna, przyjmowanej do obliczenia stawki 
podatku leśnego na rok 2025 na obszarze miasta Łuków na 
poziomie ogłoszonym Komunikatem Prezesa GUS. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Łuków. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 22 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Łuków. 

Poinformował, że z inicjatywą uchwałodawczą wystąpił Klubu Radnych Razem Ponad 

Podziałami w Radzie Miasta. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej z dnia 29 października br.  

Poprosił przedstawiciela wnioskodawcy o omówienie projektu uchwały, a w dalszej kolejności 

Pana Burmistrza  o przedstawienie opinii o tym projekcie. 

 

Sebastian Ignaciuk Radny – omówił projekt uchwały.  Ponowił wniosek o nadanie nazwy 

Ostrobramska dla ulicy, o której mowa w projekcie uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – powiedział, że wyraża pozytywną opinię o omawianym 

projekcie uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrał 

Bartłomiej Bryk Radny. 

 

W trakcie dyskusji salę obrad opuścił Arkadiusz Pogonowski Wiceprzewodniczący RM. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję.  Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności  

za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Łuków. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec, 
Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski, Przemysław 
Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
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Arkadiusz Pogonowski 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicy 
w mieście Łuków 

Uchwała otrzymała numer IX/70/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 
napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży i w miejscu 
sprzedaży oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 
na terenie miasta Łuków. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 23 porządku obrad 

–  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży i w miejscu sprzedaży 

oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie 

miasta Łuków. 

 

Monika Jędrzejkowska Radna – zgłosiła wniosek o zarządzenie przerwy w obradach celem 

przeprowadzenia posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu i zaopiniowania 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Bartłomiej Bryk Radny – zgłosił wniosek formalny, aby przedmiotowy projekt uchwały 

został zaopiniowany przez każdą z komisji Rady. 

 

Jerzy Siwiec Radny – wyraził zaniepokojenie chaotycznym trybem procedowania. Wskazał, 

że projekt  uchwały został wprowadzony do porządku obrad na ostatnią chwilę, bez 

wcześniejszej opinii komisji, co wymaga zorganizowania jej posiedzenia w trakcie obrad sesji. 

Wyraził wątpliwość co do celowości pośpiechu przy podejmowania przedmiotowej uchwały. 

Zapytał, czy ktokolwiek zauważył jakikolwiek problem z zakupem alkoholu w Łukowie ?  

 

Bartłomiej Bryk Radny – podkreślił, że sposób procedowania przedmiotowego projektu 

uchwały jest absurdalny i podważa powagę Rady. Zwrócił uwagę, że projekt uchwały został 

dostarczony radnym około 20 godzin przez obradami sesji, a jego uzasadnienie, które – jak 

podkreślił, niesie ze sobą ogromny ładunek konsekwencji społecznych, ma pół strony A4. 

Wskazał, że są samorządy, gdzie tego rodzaju kwestie poprzedzone są wielomiesięcznymi 
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przygotowaniami, analizą, badaniami, rozmową z ekspertami. Zapytał, czy taka „wrzutka”,  

to oznaka lekceważenia radnych, czy problemu ?  Zapytał, dlaczego projekt uchwały nie został 

skierowany pod obrady komisji Rady ? Zauważył, że obie strony widzą taka potrzebę . Zapytał, 

czy na sali są eksperci, którzy wypowiedzą się na ten temat, w tym członkowie Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Komendant KPP ? Podkreślił, że projekt uchwały 

powinien przejść przez „normalny” tryb uchwałodawczy, ponieważ jest przekonany, że żaden 

radny nie jest dziś w stanie podjąć świadomej decyzji w tej sprawie. 

 

Krzysztof Okliński Radny – opowiedział się za zaopiniowaniem projektu uchwały przez 

wszystkie komisje Rady. Zastanawiał się, dlaczego projekt uchwały jest procedowany w takim 

szybkim tempie, skoro nie wiąże się to z żadnym naglącym terminem, który wymagałby 

natychmiastowego działania. 

 

Mateusz Popławski Radny – poinformował, że w ostatnim czasie jedna z łukowskich firm 

zwróciła dwie koncesje na sprzedaż napojów alkoholowych, które zostały przyznane dwóm 

podmiotom. Wkrótce pojawiły się pytania i wnioski o udzielenie informacji publicznej dot. 

dostępu do koncesji oraz kryteriów ich przyznawania. W związku z tym zaproponowano 

zwiększenie liczby punktów sprzedaży alkoholu oraz wprowadzenie nocnej prohibicji, uznając 

nocną sprzedaż za większy problem w mieście. Podkreślił, że kwestia liczby punktów 

sprzedaży alkoholu w mieście pojawia się co kadencję. W kwestii badań powiedział, że są 

argumenty popierające zarówno jedną, jak i drugą stronę. Niemniej decyzja należy do Rady. 

 

Krzysztof Okliński Radny – jeszcze raz zapytał, dlaczego projekt uchwały nie został 

skierowany pod opinie wszystkich komisji stałych obradujących w dniach poprzedzających 

obrady sesji Rady ? 

 

Mateusz Popławski Radny – przypomniał o sposobie procedowania projektu uchwały  

w sprawie podatku od nieruchomości, którym zajmowały się wszystkie stałe komisje Rady,  

i braku dyskusji.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  ogłosił 10 minut przerwy technicznej. Po przerwie 

wznowił obrady.  

Przypomniał treść wniosku formalnego zgłoszonego przez radną Panią Monikę Jędrzejkowską. 
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Przed przystąpieniem do głosowania nad złożonym wnioskiem zwrócił sie z pytaniem do 

Burmistrza Miasta, czy podtrzymuje wolę procedowania nad przedmiotowym projektem 

uchwały ?  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – odpowiedział, że tak, podtrzymuje. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zarządził 35 minut przerwy. 

 

Krzysztof Okliński Radny – zwrócił uwagę, że zgodnie ze Statutem Miasta w przypadku 

zgłoszenia wniosku formalnego należy zapytać radnych, czy jest wniosek przeciwny.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zapytał Państwa radnych, czy jest sprzeciw wobec 

wniosku formalnego ? 

 

Krzysztof Okliński Radny – zgłosił wniosek przeciwny. Powiedział, że nie można 

procedować tak ważnej kwestii w tak krótkim czasie. Wyjaśnił, że w sytuacji gdyby poprosił, 

aby na posiedzeniu komisji był obecny przedstawiciel KPP i wypowiedział się na temat wpływu 

alkoholu na bezpieczeństwo, a w Jego ocenie, jest to ważny aspekt, który może zaważyć na 

głosowaniu, w tym momencie takiej możliwości nie ma, co jest ograniczeniem możliwości 

radnego. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zapytał, czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać 

głos, jako popierający sprzeciw bądź popierający wniosek ?  

 

Bartłomiej Bryk Radny – złożył wniosek formalny o zdjęcie omawianego punktu z obrad 

sesji.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zapytał, czy jest sprzeciw wobec wniosku 

formalnego złożonego przez radnego Bartłomieja Bryka, uznając tym samym wniosek jako 

najdalej idący ? 

 

Grzegorz Gomoła Radny – zgłosił wniosek przeciwny, aby nie zdejmować przedmiotowego 

punktu z obrad sesji i przeprowadzić wspólne posiedzenie wszystkich komisji Rady.  
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Marcin Mościcki Radny – zaproponował zwołanie wszystkich komisji Rady oraz Komisji  

ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.  

 

Bartłomiej Bryk Radny – podkreślił zasadność wypowiedzi radnego Pana Krzysztofa 

Oklińskiego odnośnie braku możliwości zapoznania się z opinią ekspertów, przedstawicieli 

KPP, badaniami podczas posiedzenia zwołanego w trakcie obrad dzisiejszej sesji Rady.  

 

Monika Jędrzejkowska Radna – w odniesieniu do wypowiedzi radnego Pana Marcina 

Mościckiego, wyjaśniła, że prosiła o zarządzenie przerwy w obradach jako Przewodnicząca 

Komisji EKiS, nie może natomiast odpowiadać za przewodniczących pozostałych komisji. 

 

Paweł Stoga Radny – zaapelował o nieużywania słowa „absurdalny”. Zauważył, że Statut 

Miasta dopuszcza zwołanie posiedzenia komisji podczas obrad sesji. Z kolei ocenił, że w tej 

kwestii na pewno każdy ma już swoje przemyślenia. Głosowanie pokaże, jakie jest stanowisko 

w tej sprawie. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  powiedział, że będzie głosowany wniosek najdalej 

idący zgłoszony przez radnego Pana Bartłomieja Bryka. Poprosił o wprowadzenie wniosku  

do systemu. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku 

kworum. Przystąpił do głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zdjęcie z porządku obrad punktu 23 pod tytułem: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 
maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do 
spożycia poza miejscem sprzedaży i w miejscu sprzedaży oraz zasad usytuowania miejsc 
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie miasta Łuków..  
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Gałach, Krzysztof Jodełko, 
Marcin Mościcki, Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Przemysław 
Wereszczyński 
PRZECIW (10) 
Łukasz Bober, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika 
Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Świniarski 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Wniosek nie uzyskał wymaganej większości 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  Zarządził 35 minut przerwy. Po przerwie wznowił 

obrady.  

Powiedział, że w przerwie obrad sesji nad przedmiotowym projektem uchwały obradowały 

dwie komisje Rady, a mianowicie Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku 

Publicznego, a także Komisja Edukacji, Kultury i Sportu. Poprosił przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii o projekcie. 

 

Tomasz Świniarski Przewodniczący Komisji ZPSiPP – poinformował, że Komisja Zdrowia, 

Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały.  

 

Monika Jędrzejkowska Przewodnicząca Komisji EKiS - poinformował, że Komisja 

Edukacji, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję.  

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Krzysztof Okliński Radny, Jerzy Siwiec Radny, Bartłomiej Bryk Radny, Grzegorz Gomoła 

Radny, Zygmunt Celiński Radny, Marcin Mościcki Radny, Arkadiusz Pogonowski 

Wiceprzewodniczący RM. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Dorota Zakrzewska Pełnomocnik BM ds. Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Poprosił o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. 

Przystąpił do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży i w miejscu sprzedaży 
oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie 
miasta Łuków.  
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Łukasz Bober, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika 
Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
PRZECIW (7) 
Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Gałach, Krzysztof Jodełko, 
Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Marcin Mościcki, Andrzej Skwarek, Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie ustalenia 
maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem 
sprzedaży i w miejscu sprzedaży oraz zasad usytuowania 
miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na 
terenie miasta Łuków.  

Uchwała otrzymała numer IX/71/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

 
24. Wolne wnioski i informacje. 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 24 porządku obrad 

– Wolne wnioski i informacje. 

Przedstawił informację o działalności Rady od poprzedniej sesji zwyczajnej. Poinformował, że: 

- pismem z dnia 24 października br. Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na pytania mieszkańca 

dot. zalewania jednej z ulic w mieście zawarte w piśmie z dnia 24 września br.  

- w dniu 30 września br. wpłynęła petycja w sprawie utworzenia parku kieszonkowego na placu 

przy ul. Krasińskiego w Łukowie. Pismo zostało skierowane do Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji; 

- w dniu 28 października br. wpłynęło pismo zatytułowane skarga na Burmistrza Łukowa. 

Pismo zostało skierowane do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Pisma były przekazywane na bieżąco Państwu radnym na służbowe skrzynki mailowe. 
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Sławomir Smolak Radny –w imieniu Klubu radnych „Alternatywa dla Łukowa” złożył dwie 

interpelacje skierowane do Burmistrza. Pierwsza dotycząca podjęcia działań na forum 

konwentu wójtów powiatu łukowskiego, aby w poszczególnych gminach przyjęto uchwały 

dotyczące zakazu sprzedaży alkoholu w godzinach 23:00–6:00.  Druga dotycząca wystąpienia  

do Sejmu RP oraz Ministra Zdrowia w sprawie ustawowego wprowadzenia zakazu sprzedaży 

alkoholu w opakowaniach poniżej 200 ml („małpek”) oraz rozważenia wprowadzenia 

ogólnokrajowego zakazu sprzedaży alkoholu w godzinach 23:00–6:00. Wskazał, że obecne 

przepisy dają samorządom możliwość regulacji, ale konieczne są zmiany ustawowe. 

 

Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący RM - zwrócił uwagę na dwa incydenty podczas 

obrad, związane z reasumpcją głosowania. Poprosił o opinię prawną, czy takie działania były 

uzasadnione. Powiedział, że chciałby usłyszeć opinię w tej sprawie, aby uniknąć wątpliwości 

proceduralnych. Z kolei zwrócił się do Burmistrza o umożliwienie parkowania na dużym 

trawniku przy cmentarzu komunalnym w okresie dnia Wszystkich Świętych, w celu poprawy 

bezpieczeństwa i organizacji ruchu. 

 

Michał Mościcki radca prawny UM - wyjaśnił, że reasumpcja głosowania jest możliwa 

wyłącznie w przypadku niezgodności liczby głosów z liczbą radnych obecnych na sali.  

 

Andrzej Skwarek Radny – zapytał o termin podjęcia uchwały dotyczącej współfinansowania 

przebudowy drogi Łapiguz. Przypomniał o złożonej w tej sprawie deklaracji. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – zapewnił, że niezwłocznie podejmie działania, żeby 

przygotować zarówno projekt wspomnianej uchwały, jak też projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia części zadania z zakresu administracji rządowej i złoży wniosek o zwołanie sesji 

nadzwyczajnej. 

 

Zygmunt Celiński Radny – złożył wniosek o wprowadzenie zakazu sprzedaży alkoholu na 

stacjach paliw. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta –  wyjaśnił, że wprowadzenie takich regulacji wymaga 

zmian na poziomie ustawowym, ponieważ samorząd nie ma kompetencji w tym zakresie. 
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W trakcie realizacji punktu: 

- salę obrad opuścili: Grzegorz Gomoła Radny, Bartłomiej Bryk Radny.  

 

25. Zamknięcie. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 25 porządku obrad 

– Zamknięcie. 

Wobec wyczerpania porządku zamknął obrady IX zwyczajnej sesji Rady Miasta Łuków, 

dziękując wszystkim za przybycie.  

Przewodniczący 
Rady Miasta  

Artur Czubaszek  

 
 
Protokołowała:  
Katarzyna Wereszczyńska 

Kierownik Biura Rady Miasta 
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